

C.I.J.

Communiqué n° 55/18
(non-officiel)

Les renseignements suivants émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice ont été mis à la disposition de la presse:

Pendant les deux audiences tenues aujourd'hui 4 mars par la Cour internationale de Justice en l'affaire Nottebohm, M. Fawcett, conseil du Gouvernement de Liechtenstein, a continué et terminé sa plaidoirie. A la fin de l'audience, le Dr Loewenfeld, agent du Gouvernement de Liechtenstein, a donné lecture de ses conclusions finales.

La prochaine audience de la Cour s'ouvrira lundi 7 mars, à 10 h. 30. La parole sera donnée à la délégation du Gouvernement du Guatemala pour prononcer sa plaidoirie en réponse.

La Haye, le 4 mars 1955.

I.C.J.

Communiqué n° 55/18
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice has been communicated to the Press:

In the course of the two public sittings held at the International Court of Justice to-day, March 4th, Mr. Fawcett, counsel for the Government of Liechtenstein, continued and completed his address. At the end of the sitting Dr. Loewenfeld, the Agent of the Government of Liechtenstein, read his final submissions.

The next public sitting of the Court will be held on Monday, March 7th, at 10.30 a.m. The Court will then call upon the delegation of the Government of Guatemala to address the Court in reply.

The Hague, March 4th, 1955.